

朝陽科技大學 099學年度第2學期教學大綱

Special Topic of Industrial Development in Taiwan(2) 台灣產業發展專題(二)

| | | | |
|--------|--|--------------------|--|
| 當期課號 | 7118 | Course Number | 7118 |
| 授課教師 | 賴杉桂 | Instructor | |
| 中文課名 | 台灣產業發展專題(二) | Course Name | Special Topic of Industrial Development in Taiwan(2) |
| 開課單位 | 台灣產業策略發展博士學位學程一A | Department | |
| 修習別 | 選修 | Required/Elective | Elective |
| 學分數 | 3 | Credits | 3 |
| 課程目標 | 本課程以「實務化、創新化與國際化」為教學目標，針對台灣的綠能產業、流通業、觀光休閒產業之未來發展方向，以個案研究的方法，在本課程中深入地研析，並作成學期報告，在國際研討會中發表。 | Objectives | The objective of this course is like a trinity which based on the practice-oriented, innovation-oriented and globalization-oriented. Through the case study, there are three Taiwan's industries such as green energy industry, logistic industry, leisure service industry, will be focused. The outcomes of this course, the case studies report, will be performed on the international conference. |
| 教材 | 各國產業發展講義 論文專著5篇 相關閱讀資料 | Teaching Materials | 1.Teaching notes 2.strategic project of specific Industry 3.Development status of specific Industry |
| 成績評量方式 | 1.Presentation & Materials(40%) 2.Class participation(40%) 3.Presentation preparation(20%) | Grading | 1.Presentation & Materials(40%) 2.Class participation(40%) 3.Presentation preparation(20%) |
| 教師網頁 | - | | |
| 教學內容 | 1.產業分類概述 2.電子資訊通訊產業專題(ICT) 3.機械,機電,自動化,運輸產業專題 4.生技醫藥產業專題 5.材料化工產業專題 6.食品,紡織產業專題 7.服務產業專題(一) 8.服務產業專題(二) 9.文化創產業專題 10.農漁產業專題 | Syllabus | 1.Overview of Industrial classification 2.ICT Industry 3.Machinery, automation & transportation Industry 4.Bio Industry 5.Material Industry 6.Food processing & Textile Industry 7.Service Industry 8.Culture Innovative Industry 9.Agriculture Industry |

尊重智慧財產權，請勿非法影印。